
ook niet in zijn eigen apotheek, maar
dan kan de drogisterij het prijsbeleid
voeren wat u van een drogist
verwacht en geschiedt aflevering van
UR-geneesmiddelen toch onder
toezicht en verantwoordelijkheid van
een apotheker. Zo zie ik de ideale
situatie.
7. Het schrappen van een tarief

voor een derde en volgend herha-
lingsrecept van de huisarts. Dat is
een heel goed idee, maar het is niet
zomaar uitvoerbaar. Je kunt nu niet
aan de rekening zien of het om een
herhalingsrecept gaat. Ik vind dit een
belangrijk punt dat uitgewerkt kan
worden in die FTTO-setting. Ik zal
erop toezien dat men daar aandacht
aan schenkt.
8. Bespoediging van de maatregel

van de commissie-Koopmans. In de
geneesmiddelenbrief is naar mijn
stellige mening een realistisch
tijdpad aangegeven. Het kan echt
niet sneller. De Kamer zal tweemaal
per jaar geı̈nformeerd worden over
de voortgang, niet alleen van de
aanpak, maar ook van de uitgaven-
ontwikkeling.
9. De farmacon-economische

benadering. Die is inderdaad
belangrijk. De richtlijn van de
Ziekenfondsraad daarvoor is bijna
klaar. Ik zal die richtlijn ook gaan
toepassen bij de samenstelling van
het pakket. Deze gaat ook in op de
eventuele besparingen elders,
bijvoorbeeld in de ziekenhuiszorg,
door het gebruik van geneesmidde-
len. De meest betrokken partijen
krijgen van de Ziekenfondsraad nu
nog de gelegenheid om commentaar
te geven. Daarna wordt de richtlijn
afgerond.
10. Ten slotte de gepaste

zorgpolis. Ik wil met de toepassing
daarvan bij de geneesmiddelen een
start maken, namelijk bij de
hardlopers. Ik wil daarbij beginnen
met twee groepen hardlopers, de
maagzuurremmers en de cholesterol-
verlagers. De Ziekenfondsraad zal mij
hierover spoedig adviseren.

De voorzitter: Ik stel na ampel
overleg voor, de vergadering nu te
sluiten. Volgende week antwoordt
eerst de staatssecretaris en daarna
volgt de tweede termijn. Om heel
veel redenen lijkt mij dat beter.

De algemene beraadslaging wordt
geschorst.

Sluiting 22.07 uur

©

Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. de volgende brieven:
twee, van de minister van

Buitenlandse Zaken, te weten:
een, ten geleide van het verslag van
de Algemene Raad d.d. 9/10
november 1998 (21501-02, nr. 272);
een, ten geleide van een reactie op
AIV-advies ’’Universaliteit van de
rechten van de mens...’’ en advies-
aanvragen ’’Turkije’’ en ’’VN
mensenrechtencommissie’’ (26200-V,
nr. 12);
een, van de ministers van

Buitenlandse Zaken en van Defensie,
over deelname van Nederlandse
vrijwilligers aan de OVSE-
verificatiemissie in Kosovo (22181,
nr. 224);
een, van de minister van Verkeer

en Waterstaat, over het ontwerp-
tracébesluit Betuweroute 1998, 2 en
3 (22589, nr. 132);
een, van de minister en de

staatssecretaris van Volksgezond-
heid, Welzijn en Sport, over het
ontwikkelen van meerjarenafspraken
in het kader van een nieuwe
bestuurlijke aanpak voor de
zorgsector (26204, nr. 5).

Deze brieven zijn al gedrukt en
rondgedeeld;

2. de volgende brieven:
een, van de minister voor

Ontwikkelingssamenwerking, ten
geleide van de IOB-evaluatie van het
SNV-programma in Benin, Nepal en
Bolivia;
een, van de minister van

Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, inzake
voortgang implementatie
Bouwstoffenbesluit;
een, van de minister van

Economische Zaken, inzake het
onderzoek ’’De invloed van de
sectorstructuur op de Nederlandse
R&D-uitgaven’’.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies en niet te drukken;

3. een brief van de Haagsche
Courant, ten geleide van een afschrift
van een open brief die de Haagsche
Courant d.d. 27 november 1998
afdrukt op de opiniepagina.

Deze brief ligt op de griffie ter
inzage.

Borst-Eilers

Tweede Kamer Ingekomen stukken
26 november 1998
TK 30 30-2171


